
Protokół z posiedzenia nr 10

   Zarządu Osiedla Komorów – Granica,  

   odbytego dnia 24 października 2008 r.  
 

Obecni:

         Jeżewski Michał

         Kaczorowska Agnieszka

         Czarnocki Krzysztof

         Obłąkowski Bogdan

 

Porzadek obrad:

 

1.  Nasza reakcja na akcje ulotkową firmy Plus.  Propozycja -akcja plakatowa. Projekt plakatu 

     w załączniku. Przedstawia Michał Jeżewski

2.  Ławki i kosze -referuje Michał Połowicz

3.  Konserwacja drzew w Al. Marii Dąbrowskiej - referuje Michał Jeżewski

4.  Przebudowa Al. Marii Dąbrowskiej - referuje Agnieszka Kaczorowska

5.  Prace drogowe na terenie naszego osiedla - referuje Bogdan Obłąkowski

6.  Wykorzystanie budżetu Zarządu na ten rok - referuje Zbigniew Kowalewicz.

7.  Wpisanie Komorowa do rejestru zabytków - decyzja z 16 paź. - referuje Agnieszka

     Kaczorowska

8.  Wolne wnioski

 

ad. 1)  Reakcją na ulotkę developera zatytułowaną „pole golfowe czy ściernisko" będzie akcja 
plakatowa. Projekt autorstwa Agnieszki Kaczorowskiej graficznie dopracuje Rafał Madycki,  
a drukiem plakatu w formacie A-2 zajmie się Michał Połowicz.  W naszym plakacie zostaną 
zdementowane kłamstwa ulotki firmy PLUS w rodzaju : „Park kulturowy obniży wartość 
sąsiadujących działek, SGGW zażąda od gminy kilkadziesiąt milionów odszkodowania, 
anonimowa grupa ogrodzi teren i uniemożliwi dostęp dla mieszkańców .........itp."   Po 
informacji M. Połowicza o zakończeniu druku e mailowo umówimy się gdzie rozprowadzimy 
w całej gminie 200 egz. plakatów;

ad.2     Po przeprowadzeniu rozeznanie wśród mieszkańców Michał Połowicz przekazał        
gminie najbardziej pożądane lokalizacje ustawienia ławek i koszy na śmieci.



   Proponowane lokalizacje:
 1. ul. Bankowa â   przy furtce szkolnej  2 ławki -  jest to miejsce oczekiwania dzieci  na          
autobus szkolny.
 2. - Aleja Marii Dąbrowskiej  - na całej długości z uwagi na charakter spacerowy tej alei
             aktualnie wyłącznie po stronie istniejącego chodnika -  to jest jeszcze ca. 5 -  6 ławek.
 3. Plac Paderewskiego  - wzdłuż istniejącej ścieżki  od ul. Zamojskiego do         
skrzyżowania  ulic Wiejskiej i Chopina  2 - 3 ławki - jest to miejsce spacerów matek z 
dziećmi     oraz zabaw sportowych.
 4. - Ul. Spacerowa a więc trasa spacerów rekreacyjnych do lasu 1 ławka między kolejnymi 
przecznicami ulic, ławki winny być sytuowane w linii szpaleru drzew
ażeby nie prowokować kolizji  z pieszymi, jest to  około 5  ławek.
 5.-  istnieje również konieczność ustawienia koszy na śmieci w ciągu ulicy Ceglanej,
       usytuowanie na tej ulicy trzech restauracji i Urzędu Pocztowego spowodowało     
zwiększenie ruchu oraz niestety zaśmiecenia.
Oczekujemy jednocześnie od gminy na plan zagospodarowania Placu Paderewskiego
jako istotnego dla mieszkańców miejsca zabaw i spotkań dzieci i młodzieży;

Ad. 3)  Wójt podpisał umowę na sporządzenie ekspertyzy o konserwację zieleni z p. Łukasz-  
kiewiczem  i p. Kosmalą. W poniedziałek Przew. Zarządu odbierze płytę z zapisem 
ekspertyzy od p. Łukaszkiewicza. Równolegle na zamówienie  wójta jest sporządzana 
kontrekspertyza przez p. Jędrasa.

Ad. 4)  Bogdan Obłąkowski wydobędzie z sekretariatu Rady gminy oficjalny dokument 
Przew. Komisji p. Rajskiego dot. zaopiniowania projektu alei M. Dąbrowskiej

Ad. 5)  Bogdan Obłąkowski przedłożyl tekst pisma w sprawie utrzymania dwukierunkowego 
ruchu w ul. Szerokiej. Sportowej i Bursztynowej.  Poinformował też, że przekazał gminie 
pocztą elektroniczną uwagi do odbieranych nowych nawierzchni w ul Sieradzkiej i Okrężnej, 
ponieważ Komisja odbioru końcowego nie dojechała w wyznaczonym czasie

Ad. 6)  Przew.  Zarządu poinformował, że mamy do wydania ok. 10 000zł.  Zarząd          
zobowiązuje p. Kowalewica do przedstawienia na następnym zebraniu rozliczenia z 
wydanych środków i podania w uzgodnieniu ze skarbnikiem gminy kwoty którą możemy 
wydać do końca roku.

Ad. 7)     Wpisanie poszerzonego obszaru Komorowa do rejestru zabytków nastąpiło decyzją 
z 16 bm .  P. Agnieszka Kaczorowska powiadomiła zebranych, że uprawomocnienie decyzji 
nastąpi w czwartek 30.10.2008 r.

ad.8)   Przewodniczący zarządu poinformował o wizycie delegacji z Komorowa u rektora 
prof. Alojzego Szymańskiego, który wyjaśnił, że sprzedaż gruntów w Komorowie jest 
niezbędna dla sfinansowania  inwestycji uczelni.

 

Protokółował:
Bogdan Obłąkowski

 

                                                                                           


